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Abstract (en)
[origin: ES8605169A1] A conventional pressurized gas container in the form of a standard aerosol container is fastened to a commercially available
standard cartridge having a movable piston by means of an adapter. The adapter of the dispensing container contains an actuating member for the
valve of the pressurized gas container and a pressure exhaust or venting orifice which is in flow communication with a pressure chamber situated
between the piston and the adaptor and such pressure venting orifice is obturatable by the finger of an operator in service. The dispensing container
is particularly simple in design and fulfills all practical requirements in service and manipulation.

Abstract (de)
An einer handelsüblichen Standard-Kartusche (K) mit beweglichem Kolben (P) ist mittels eines Adapters (A) ein Druckgasbehälter (D) in Form
eines Standard-Aerosol-Behälters befestigt. Der Adapter (A) enthält ein Betätigungsorgan (73) für das Ventil (12) des Druckgasbehälters (D) und
eine Entlüftungsöffnung (71), die mit einem zwischen dem Kolben (P) und dem Adapter (A) befindlichen Druckraum (3) in Verbindung steht und im
Betrieb durch den Finger der Bedienungsperson verschliessbar ist. Der Abgabebehälter ist konstruktiv besonders einfach und erfüllt alle praktischen
Anforderungen in Betrieb und Handhabung.
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